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Volgens het besluit van minister
Koen Van den Heuvel was een ruil-
verkaveling in Gooik nuttig. Maar 
de vzw Natuurpunt en enkele land-
bouwers vonden de impact op land-
bouw, natuur en landschap te groot 
en trokken naar de Raad van State. 
Die gaf hen nu gelijk. 

Volgens het rechtscollege werden
te weinig alternatieven onderzocht 
en is er te weinig rekening gehou-
den met duurzaamheid. Onder 
meer rezen er vragen bij het stik-
stofrapport en bij het wetenschap-
pelijk nut van de ruilverkaveling. 

Grootste in Vlaanderen

De ruilverkaveling in Gooik zou de
grootste in Vlaanderen worden. Er 
zijn zo’n 7.500 percelen bij betrok-
ken, goed voor 3.000 hectare grond. 
Een ruilverkaveling moet gronden 
herverdelen om zo de open ruimte 
te verbeteren en beter aan land-
bouw te kunnen doen.

Er zouden ook nieuwe wandelwe-
gen worden aangelegd en aan ero-

siebestrijding worden gedaan. 
Het totale project zou 16,9 miljoen

euro kosten, waarvan 12,7 miljoen 
euro gerealiseerd kan worden met 
Vlaamse subsidies.

Alwin Loeckx, die zich namens
Natuurpunt Pajottenland al jaren 
verzet tegen de ruilverkavaling, is 
tevreden. “Deze ruilverkaveling 
was achterhaald en van in het begin 
een slecht idee. Hopelijk kan dit ar-
rest de geesten resetten en komen 

er projecten voor duurzame land-
bouw, natuur en landschap in de 
plaats. Oude ideeën sneuvelen om 
nieuwe te laten ontluiken.”

Arrest bestuderen

Hoe het nu verder moet, is nog on-
duidelijk want ondertussen kocht 
de Vlaamse Landmaatschappij wel 
al gronden aan. 

“We betreuren de beslissing van
de Raad van State”, zegt de Gooikse 
schepen van Landbouw Simon De 
Boeck. “We blijven erbij dat in de 

ruilverkaveling kansen liggen voor 
jonge landbouwers, voor natuur-
projecten en om de open ruimte te 
beschermen. We gaan nu eerst het 
arrest grondig bestuderen en dan 
samen met de Vlaamse Landmaat-
schappij bekijken  hoe we hier mee 
moeten omgaan. Uiteraard lopen 
we een stevige vertraging op, maar 
de ambitie blijft om van Gooik een 
plek te maken waar natuur, land-
bouw, recreatie, rust en landschap 
samen gaan. We gaan het debat la-
ter zeker opnieuw openen, steeds 
met een postieve kijk.”

Natuurpunt Pajottenland tevreden na jaren van verzet, “van in het begin was dit een slecht idee”

Raad van State vernietigt besluit over 
grootste ruilverkaveling van Vlaanderen
Het ziet er naar uit dat de ge-
plande ruilverkaveling in 
Gooik nog niet meteen voor 
morgen is. De Raad van State 
vernietigde een eerder be-
sluit van voormalig minister 
van Natuur en Landbouw 
Koen Van den Heuvel (CD&V) 
op basis van bezwaren die de 
vzw Natuurpunt en enkele 
landbouwers indienden. 

GOOIK 

W De ruilverkaveling in Gooik lokte veel reacties uit. Het project staat nu op de helling door 
de beslissing van de Raad van State.
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SCHEPEN VAN LANDBOUW 

“We blijven erbij dat 
in de ruilverkaveling 
kansen liggen voor 
jonge landbouwers, 
voor natuurprojecten
en om de open ruimte 
te beschermen”

Zellik en nu besliste de gemeente 
om ook de erfpacht voor de overige 
18.000 vierkante meter op te zeg-
gen. De vrijgekomen oppervlakte zal
gebruikt worden voor de bouw van 
een school en de aanleg van een 
nieuw park.

Oppositieraadslid Erik Beunckens
(ZellikRelegem-Volk) is niet tegen 
het project, maar betreurt wel dat 
naast sporthal Molenbos nu ook de 
voetbalvelden sneuvelen.

Wat met jeugd?

“Waar moet de jeugd in Zellik nog
gaan sporten?”, vraagt hij zich af. 
Volgens het gemeentebestuur zal de 
ruimte ingevuld worden volgens de 
noden van de Zellikenaar. Of daar 
nog plaats is voor een kleiner voet-
balveld, is niet duidelijk.

“Een voetbalpleintje links of rechts
zou wel een goede zaak zijn. Maar 
dan is er wel toezicht nodig. Anders 
krijgen we situaties zoals vroeger”, 
zegt Van Thienen nog.

den aan de andere kant van Zellik. 
Er zat niets anders op dan daar weg 
te gaan. Jammer, want het waren 
twee goede velden voor de jeugd”, 
zegt Van Thienen.

Het eerste veld trekt nu nog heel
wat voetballers uit Zellik en omstre-
ken aan die er gratis een balletje ko-
men trappen. Een deel van het 
tweede veld werd intussen ingeno-
men voor de uitbreiding van GBS 

ken, kapotgeslagen ruiten en leegge-
roofde kleedkamers en hangjonge-
ren”, zegt Hubert Van Thienen, zelf 
21 seizoenen betrokken bij de club-
werking. De club besliste daarom 
enkele jaren geleden om de volledi-
ge werking weg te halen uit Zellik.

“Het was om moedeloos van te
worden. Niets kon er onbeheerd 
achtergelaten worden. Zo werden er
zelfs doelen gestolen en teruggevon-

W Hier leerde Gilles De Bilde wat balbeheersing is. Toch wordt er straks niet meer gevoetbald. 
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Op de voetbalterreinen langs de
Noorderlaan in Zellik wordt als 
sinds halfweg de vorige eeuw ge-
voetbald door de spelers van Zellik 
Sport. En er werd niet onaardig ge-
voetbald want aan het begin van de 
21ste eeuw was de club opgeklom-
men tot eerste provinciale en door-
liepen latere kleppers als Gilles De 
Bilde en Ilombo Mboyo de jeugd-
rangen. In 2002 fuseerde de club 
met KSV Asse tot Asse-Zellik 2002 
en bleef alleen de jeugd van de fusie-
club in Zellik spelen, net als enkele 
amateurclubs. “Maar aan de terrei-
nen en de lokalen in Zellik kregen 
we geregeld af te rekenen met inbra-

Gevoetbald wordt er al even 
niet meer, maar binnenkort ver-
dwijnen de voetbalvelden langs 
de Noorderlaan in Zellik ook de-
finitief. De gemeente beëindigde 
de erfpacht zodat op het terrein 
een park en een school gebouwd 
kunnen worden.

ZELLIK 

Gemeente Asse beëindigt erfpacht van Zellikse voetbalvelden


